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Людмила Илиева: Няма да участваме в процес по парцелиране

на състава на регулаторите. Акцентът трябва да бъде поставен

върху личностите и техните качества

 
Според нея регулаторите са важна тема и следят дали законът се спазва.
Людмила Илиева уточни, че трябва да се внимава кои хора ще бъдат
назначени там и, че няма как да се участва в парцалиране на този процес.
Акцентът е в това кой какво може. Тя също така коментира номинацията на



Борислав Белазелков. "Съдия Белазелков е лице, професионалист и човек,

притежаващ достатъчното качества, за да бъде съдия в българския КС”.

Повече четете ТУК

Видео

 
Кристина Петкова: Моята лична убеденост е, че
правилното решение е да се явим като коалиция
ПП-ДБ на предстоящите европейски избори
 
Петкова каза, че споделя убедеността на г-н Минчев, че

коалицията трябва да се яви заедно на европейските

избори. На първо място тя посочи, че е важно да се

изчисти формулата “явяваме ли се заедно”?

На въпроса дали Атанас Атанасов ще бъде предложението

за председател на парламента, депутатът от ПП-ДБ

коментира, че все още е рано да се оповести решението,

тъй като “не е обсъждано конкретно име изобщо”.

Повече четете ТУК

Видео

 
Йордан Иванов: Щом руският парламент
дебатира премахването на паметника на
съветската армия в София, значи сме на
правилен път
 
Той заяви, че предпочита да вижда в Пловдив паметник на

Левски, а не на Альоша, както и на други български герои.

Йордан Иванов коментира, че засега кметът на Пловдив не

е заел ясна позиция по въпроса, но ДСБ ще настояват за

Альоша да отиде също в музея.

Нямаме промяна в оценката си за ГЕРБ, както и те не са

променили оценката си за нас, коментира депутатът.

Повече четете ТУК

Атанас Атанасов: Реформата в службите за

сигурност е наложителна. Аз съм убеден и имам

индикации, че тази промяна ще започне

 
Съпредседателят на ПП-ДБ коментира, че в последния

период на управление няма корупционни скандали. „Това

беше една от целите ни, когато създадохме настоящото

мнозинство, което да излъчи правителство”, заяви

Атанасов.

Той каза още, че ръководството на МВР си върши работата

и е постигнало успехи по темата за приемането ни в

Шенген.

Повече четете ТУК

https://dsb.bg/%d0%bb%d1%8e%d0%b4%d0%bc%d0%b8%d0%bb%d0%b0-%d0%b8%d0%bb%d0%b8%d0%b5%d0%b2%d0%b0-%d0%bd%d1%8f%d0%bc%d0%b0-%d0%b4%d0%b0-%d1%83%d1%87%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b0%d0%bc%d0%b5-%d0%b2-%d0%bf%d1%80%d0%be/
https://video2.ibg.bg/repository/mp4/240118_DENYAT_PART_1_HD.mpg.1705603786.mp4
https://dsb.bg/%d0%ba%d1%80%d0%b8%d1%81%d1%82%d0%b8%d0%bd%d0%b0-%d0%bf%d0%b5%d1%82%d0%ba%d0%be%d0%b2%d0%b0-%d0%bc%d0%be%d1%8f%d1%82%d0%b0-%d0%bb%d0%b8%d1%87%d0%bd%d0%b0-%d1%83%d0%b1%d0%b5%d0%b4%d0%b5%d0%bd%d0%be/
https://bntnews.bg//f//video//o//1263//077795c18ab0619b257c0135e5c67b31.mp4
https://dsb.bg/%d0%b9%d0%be%d1%80%d0%b4%d0%b0%d0%bd-%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d1%89%d0%be%d0%bc-%d1%80%d1%83%d1%81%d0%ba%d0%b8%d1%8f%d1%82-%d0%bf%d0%b0%d1%80%d0%bb%d0%b0%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d1%82/
https://dsb.bg/%d0%b0%d1%82%d0%b0%d0%bd%d0%b0%d1%81-%d0%b0%d1%82%d0%b0%d0%bd%d0%b0%d1%81%d0%be%d0%b2-%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b0%d1%82%d0%b0-%d0%b2-%d1%81%d0%bb%d1%83%d0%b6%d0%b1%d0%b8%d1%82%d0%b5/


Стоян Михалев: Няма интрига в ПП-ДБ с избора

на председател на НС след ротацията

 
Кабинетът на г-н Минчев е до този на г-н Атанасов и

ежедневно прекарваме време заедно. Не виждам

напрежение, поясни Михалев.

Според договорката председателят на НС ще бъде на поста

9 месеца – несъпоставимо е с мандата на конституционните

съдии.

Повече четете ТУК

Видео

 
Владимир Славенски и Йоно Чепилски: Внасяме

предложение “Альоша” да бъде преместен до

края на годината

 
ДСБ-Пловдив затвърждава ясната и категорична позиция

от създаването на организацията през 2004 година, че

мястото на “Альоша” трябва да бъде преосмислено.

Предложението включва още осъществяване на

архитектурен конкурс за реновация, облагородяване и

реставрация на пространството на върха на хълма.

Повече четете ТУК

Видео

 
Владимир Славенски: Альоша символизира
униженията към българския народ, извисява се
дори над Васил Левски в Пловдив
 
Имаме гранитна фигура на съветски войник и постамент с

височина 13 метра и 2,5 метра статуя на Васил Левски.

Винаги обаче – не само на 19 февруари, или на 18 юли,

винаги има цветя пред Левски. Мисля, че с това

пловдивчани много ясно показват кое е по-важно за тях. В

периода 1944-1947 година България е окупирана от

Червената армия, тогава се изгражда тоталитарен

комунистически режим, който е изключително репресивен

към своите граждани. Този паметник, изправен на върха

на тепето в Пловдив, символизира именно тези унижения

на българския народ.

Повече четете ТУК

Йордан Иванов: За нас червената линия с ГЕРБ би

била отклоняване от приоритетите за сухопътен

Шенген, Еврозоната и сериозните инвестиции за

българските общини

 
В бюджета има над 4 млр. лв., които реално биха

преобразили българските региони. 

Това са нашите приоритети.

Позицията на ПП-ДБ относно регулаторите е, че ако искаме

трайна промяна, напред трябва да излязат личностите и

техните качества, а не партийните квоти. Важно е какви

имена застават – дали са спорни или безспорни, дали са

хора с високи морални качества, защото в противен случай

може да произведем отново регулаторите, които имаме в

момента.

https://dsb.bg/%d1%81%d1%82%d0%be%d1%8f%d0%bd-%d0%bc%d0%b8%d1%85%d0%b0%d0%bb%d0%b5%d0%b2-%d0%bd%d1%8f%d0%bc%d0%b0-%d0%b8%d0%bd%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%b3%d0%b0-%d0%b2-%d0%bf%d0%bf-%d0%b4%d0%b1-%d1%81-%d0%b8%d0%b7/
https://bntnews.bg//f//video//o//1262//a8bdf8b0062ce3f98556a1fb4e485d48.mp4
https://dsb.bg/%d0%b2%d0%bb%d0%b0%d0%b4%d0%b8%d0%bc%d0%b8%d1%80-%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b5%d0%bd%d1%81%d0%ba%d0%b8-%d0%b8-%d0%b9%d0%be%d0%bd%d0%be-%d1%87%d0%b5%d0%bf%d0%b8%d0%bb%d1%81%d0%ba%d0%b8-%d0%b2%d0%bd/
https://www.facebook.com/dsb.bg/videos/900830711446989
https://dsb.bg/%d0%b2%d0%bb%d0%b0%d0%b4%d0%b8%d0%bc%d0%b8%d1%80-%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b5%d0%bd%d1%81%d0%ba%d0%b8-%d0%b0%d0%bb%d1%8c%d0%be%d1%88%d0%b0-%d1%81%d0%b8%d0%bc%d0%b2%d0%be%d0%bb%d0%b8%d0%b7%d0%b8/


Повече четете ТУК

Радан Кънев: В решението на Европейския съвет

няма 6 000 бежанци

 
Няма 6 000, няма 5 000, няма 1 000 мигранти, няма никакъв

допълнителен ангажимент. Влизането ни в Шенген по

въздух и вода е членство в Шенгенското пространство и се

базира не на споразумение. Това е решение на

Европейския съвет. 27 глави на правителства трябва да

гласуват единодушно. Решението е от пет точки и в тях

няма 6 000 бежанци.

Повече четете ТУК

С обществена поръчка ще бъдат закупени над

350 единици високопроходима техника за охрана

на българо-турската граница, на която

мигрантският натиск е най-силен

 
Това информира МВР министърът Калин Стоянов след

въпрос за състоянието на границата, зададен от Людмила

Илиева. По думите на министъра предстои отваряне на

събраните оферти. След приемането ни в Шенген по

въздух и вода, сигурността на границата е от още по-

голямо значение за целия ЕС. За укрепването ѝ страната ни

ще получи значителни средства.

Повече четете ТУК

Любен Иванов: Област Видин получи на-голямото

финансиране от държавата за последните 30

години

 
Имаме невероятния шанс в края на 2025 г. да сме

подготвили основата за изграждане на инфраструктурата

на един цялостен туристически бранд на област

Видин.Одобрените за финансиране от държавния бюджет

проекти на общините от област Видин през 2024 г. са в

размер на около 73 млн. лв., посочи народният

представител. 

Повече четете ТУК

Катя Панева: С оглед на новите цени на водата от

1 януари тази година, които предвиждат

увеличение средно с 15%, ние ще работим за

приемане на отделна наредба към Закона за

социалното подпомагане, по модела на

„енергийните помощи“

 
И към момента съществува законодателна възможност за

отпускане на т.нар. „водни помощи“, но практиката

показва, че тя не е достатъчно ефективна.

 

Видео

 

https://dsb.bg/%d0%b9%d0%be%d1%80%d0%b4%d0%b0%d0%bd-%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d0%bd%d1%8f%d0%bc%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d0%b8%d0%bc%d0%b5%d0%bd%d0%bd%d0%b0-%d0%b4%d0%be%d0%b3%d0%be%d0%b2%d0%be%d1%80%d0%ba/
https://dsb.bg/%d1%80%d0%b0%d0%b4%d0%b0%d0%bd-%d0%ba%d1%8a%d0%bd%d0%b5%d0%b2-%d0%b2-%d1%80%d0%b5%d1%88%d0%b5%d0%bd%d0%b8%d0%b5%d1%82%d0%be-%d0%bd%d0%b0-%d0%b5%d0%b2%d1%80%d0%be%d0%bf%d0%b5%d0%b9%d1%81%d0%ba%d0%b8/
https://dsb.bg/%d0%bb%d1%8e%d0%b4%d0%bc%d0%b8%d0%bb%d0%b0-%d0%b8%d0%bb%d0%b8%d0%b5%d0%b2%d0%b0-%d1%81-%d0%be%d0%b1%d1%89%d0%b5%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b5%d0%bd%d0%b0-%d0%bf%d0%be%d1%80%d1%8a%d1%87%d0%ba%d0%b0-%d1%89/
https://dsb.bg/%d0%bb%d1%8e%d0%b1%d0%b5%d0%bd-%d0%b8%d0%b2%d0%b0%d0%bd%d0%be%d0%b2-%d0%be%d0%b1%d0%bb%d0%b0%d1%81%d1%82-%d0%b2%d0%b8%d0%b4%d0%b8%d0%bd-%d0%bf%d0%be%d0%bb%d1%83%d1%87%d0%b8-%d0%bd%d0%b0-%d0%b3%d0%be/
https://www.facebook.com/demokrati.bg/videos/1538076930361188


Кристина Петкова: Попитах министъра на

вътрешните работи – Калин Стоянов за

оперативната информация, която МВР са имали

преди протеста на футболните фенове на

16.11.23.Също така и доколко е била

наложителна употребата на водно оръдие?

 
След грижливо цитиране на закона и уверено оправдаване

на тези действия, министър Стоянов завърши с „просто ги

охладихме“.

Вярвам, че е необходима широкомащабна реформа в МВР.

Още сега. За да не се повтарят подобни срамни сцени и

последващите ги оправдания.

 

Видео

 

Важното от изминалата седмица:
 

Избраха номинираният от ПП-ДБ Борислав Белазелков за конституционен

съдия

 
По-голяма прозрачност на общинските съвети - Народното събрание

гласува окончателно промени в Закона за местното самоуправление и

местната администрация

 
Премиерът акад. Денков в Давос: Целта е България да влезе в еврозоната

на 1 януари 2025 г.

 
Асен Василев: Анализите показват 3% до 5% увеличение на БВП ако

премахнем проблемите с инфраструктурата и постигнем пълноправно

членство в Шенген

 
Димитър Радев: Ако законопроектът за БНБ не се приеме, ще се блокира

присъединяването ни към еврозоната

 
България, Румъния и Турция започват противоминната мисия в Черно

море

 
Проект за бюджет на Столична община за 2024 г. – За първи път

предварително публикуван  и с рекордни инвестиции

Повече четете ТУК
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